
Tot mijn verbazing en verbijstering ontving ik de mededeling dat de 
plannen voor de Biezenkamp in een dusdanig stadium zijn dat alleen 
een formele goedkeuring van de raad nog moet plats vinden en dan 
mag de buurt en de inwoners van Leusden er nog naar kijken maar 
dan is alles al beslist. 

Op de laatste voor/oplichtingsvergadering in de Marcuskerk is 
gesteld dat er een nieuw bestemmingsplan moet worden gemaakt en 
dat alle belanghebbende hier op konden reageren en eventuele 
bezwaren inbrengen die dan de procedure in zouden gaan . 
Dit is blijkbaar al een gepasseerd station .Prima communicatie . 

Dames en heren van de gemeenteraad alvorens U goedkeuring aan 
de gepresenteerde plannen geeft graag het volgende in de baslissing 
meenemen . 
De uitvoering van de oorspronkelijke plannen werd gedwarsboomd 
door een eigenaar van een deel van het U-gebouw en om dit op te 
lossen werd een onteigeningsprocedure opgestart . 
Dit werd door allerlei zaken een langdurige kwestie die bijna tot een 
oplossing kwam middels een bindende uitspraak van de Hoge Raad . 
De algemene verwachting was dat de uitspraak ten gunste van de 
gemeente zou zijn . 
Tot verbazing van velen werd door de gemeente de procedure 
gestopt en kwam tot ieders verrassing een plan uit de hoge hoed om 
het bestaande gebouw te renoveren . 
Dit plan werd met een vage tekening gepresenteerd en bij 
doorvragen moest de vertegenwoordiger van de aannemer beamen 
dat het in hoofdzaak neer kwam op het schilderen van de buitenkant  
Hoe kom je op het idee ? 
Maar we konden alle zaken nogmaals bestuderen bij het ter visie 
leggen van het nieuwe bestemmingsplan . 
Tot zover in een notendop de geschiedenis . 

Als deze plannen zo door gaan gaat dit de gemeente veel geld kosten 
en zitten we opgescheept met waarschijnlijk het lelijkste 
winkelcentrum in de wijde omgeving en mogelijk in het hele land . 



Zover mij bekend is het de wijziging van de plannen ter sprake 
gebracht door de projectontwikkelaar/aannemer omdat door allerlei 
zaken de markt voor het kopen van onroerend goed slecht was en er 
verlies op het project geleden zou worden . 
Ik noem het wijzigen van de plannen het risico afschuiven naar de 
gemeente en een zeer lelijk winkelcentrum als gevolg . 

In de originele plannen was een parkeerkelder onder het nieuwe  
u-gebouw opgenomen . 
In het voorstel zoals het nu ligt is deze verdwenen . 
Dit kan toch gerealiseerd worden onder de nieuw te bouwen winkel . 

Voor veel inwoners van de gemeente bestaat de indruk dat de de 
plannenmakers in een tunnelvisie zitten en niet  het belang van de 
gemeente voor ogen hebben . 

Verder vragen wij ons af welke parkeernorm gehanteerd is wat zoals 
de toestand nu is , is er al een gebrek aan parkeerruimte . 
De gevaarlijke verkeerssituatie in het Ossensteegje wordt alleen maar 
slechter en dat kan natuurlijk nooit de bedoeling zijn . 

I het gebouw de Atlas komen 3 scholen . 
Dit betekent 24 groepen en dus minstens evenveel docenten 
waarvan een deel met de auto naar  het werk komt :  dus een aantal 
parkeerplaatsen de hele dag bezet . 
Kan U zich de situatie voorstellen als de kinderen gebracht en 
gehaald worden ?De praktijk is dat dit in veel gevallen met de auto 
gebeurt . Verkeersregelaars zijn niet de oplossing . 
En dan hier tussendoor de kinderen die op de fiets komen . 

Verser wil ik U erop attent maken dat toen de Tolgaarde werd 
opgeleverd er werd beloofd dat zodra de werkzaamheden aan kabels 
en leidingen uitgevoerd waren er ondergrondse vuilcontainers aan de 
noord kant geplaatst zouden worden . Nog niet gebeurd . 
Deze voorziening vraagt ook ruimte en de mogelijkheid om met grote 
vrachtwagens de inhoud af te voeren . 



Verder moet er ook ruimte gereserveerd worden voor het stallen van 
de fietsen van het winkelend publiek . 

Het zal U duidelijk zijn dat ondergetekende en met mij vele inwoners 
van Leusden niet gelukkig zijn met zoals de plannen nu liggen en wij 
ons in alle eerlijkheid afvragen waarom de gemeente meer geld kwijt 
is en opgescheept zit met een zeer lelijk winkelcentrum en dit alles 
om de financiele problemen  van de projectontwikkelaar/aannemer 
op te lossen . 

Het is beter ten halve gekeerd als ten hele gedwaald . 

Ik hoop en met mij velen dat de plannen zoals die nu gepresenteerd 
worden niet doorgaan en dat er een nieuw bestemmingsplan ter visie 
wordt gelegd . 

Hoogachtend 
H van Dijk 
De Biezenkamp 180 
tel. 4320736 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


